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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:1197 Analys av och beredskap för att möta problem i 
livsmedelskedjan

Den 1 mars träffade landsbygdsministern Jordbruksverket, Livsmedelsverket 
och representanter för livsmedelsbranschen för att kartlägga styrkor och 
möjliga störningar i livsmedelskedjan. Där konstaterade man att man inte ser 
någon påverkan på livsmedelskedjan av den säkerhetspolitiska utvecklingen än, 
men att det är viktigt att man fortsätter med den analys som pågår. I 
vårbudgeten läggs efter påtryckningar från oppositionen även 1 miljard kronor 
för att trygga svensk livsmedelproduktion.

Störningar i livsmedelsproduktion och distribution kan ske på många sätt, både 
direkt och indirekt. Det finns många komplexa beroenden inom sektorn. Det 
kan också snabbt uppkomma ett behov av stöttning av delar av eller hela 
näringen, på grund av de små marginaler som den har. 

Därför vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

Vad ingår i analysen, och hur avser statsrådet att planera för eventuella 
kommande störningar i livsmedelskedjan?

………………………………………

Staffan Eklöf (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-02
Besvaras senast
2022-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


